
Rada Miejska w Kłodawie 
Sesja

Protokół nr VII/2024

VII sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się w dniu 24 paź�dźiernika 2024r. w sali posiedźen�  
Urźędu Miasta i Gminy w Kłodawie. Obrady roźpocźęto o godź. 9,00 a źakon� cźono o godź. 10.30.
Prźewodnicźący Rady poinformował, iź.  sesja jest nagrywana i teletransmitowana. Administratorem 
danych jest Gmina Kłodawa, a klauźula informacyjna źnajduje się na stronie Biuletynu Informacji 
Publicźnej. Listy obecnos�ci: radnych i źaprosźonych gos�ci stanowią źałącźniki nr 1 i 2 do protokołu. 
W posiedźeniu wźięło udźiał 14 radnych, nieobecny radny Tomasź Kujawka.

Obecni:

1. Iwona Betlej
2. Marźanna Chuchro
3. Edyta Gło� wcźyn� ska
4. Włodźimierź Jankowski
5. Paweł Jaron� ski
6. Kamil Kowalcźyk
7. Janusź Kowalewski
8. Krźysźtof Krusin� ski
9. Tomasź Kujawka
10. Monika Mac�cźak
11. Sebastian Michalak
12. Krystian Sobierajski
13. Rysźard Sźubert
14. Mateusź Wawrźyniak
15. Paweł Witkowski

P u n k t 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Otwarcia sesji dokonał Prźewodnicźący Rady Krźysźtof Krusin� ski na podstawie listy obecnos�ci 
stwierdźił quorum do podejmowania decyźji i wniosko� w.

       P u n k t 2
Ustalenie porządku obrad sesji

Prźewodnicźący  Rady  poinformował,  iź.  porźądek  obrad  sesji  źawarty  źostał  w  źawiadomieniu
o źwołaniu sesji, kto� ry otrźymali wsźyscy radni.

Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem – „Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych ma pytania 
wźględnie uwagi do prźedstawionego porźądku obrad.

Z uwagi na brak uwag do porźądku obrad, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie porźądek 
obrad.

Głosowano w sprawie:
Ustalenie porźądku obrad sesji. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)



Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Krystian Sobierajski, 
Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (2)
Tomasź Kujawka, Sebastian Michalak
        P u n k t 3
Złożenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach ponownych do Rady Miejskiej
w Kłodawie poprzedzone wręczeniem zaświadczenia o wyborze

Prźewodnicźący  Miejskiej  Komisji  Wyborcźej  w  Kłodawie  wręcźył  źas�wiadcźenie  radnemu 
Sebastianowi  Michalakowi  wybranemu w ponownych wyborach do Rady Miejskiej  w Kłodawie
w dniu 15 wrźes�nia 2024r. 

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź.  źgodnie ź art. 23a ust. 1 i 2 ustawy o samorźądźie gminnym 
prźed prźystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają s� lubowanie.  SG lubowanie odbywa 
się w ten sposo� b, ź.e po odcźytaniu roty wywołany radny powstaje i wypowiada słowo „s� lubuję”. 
SG lubowanie moź.e byc� źłoź.one ź dodaniem źdania: „Tak mi dopomo� ź.  Bo� g”. 
Zwro� cił się do radnego Sebastiana Michalaka o powstanie i potwierdźenie woli źłoź.enia s� lubowanie 
słowem „ SG lubuję”. Prźypomniał o moź. liwos�ci dodania po słowie s� lubuję formuły „ Tak mi dopomo� ź.  
Bo� g „
Prźewodnicźący poprosił wsźystkich o powstanie i odcźytał rotę s� lubowania.
         „ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego  
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.
Prźewodnicźący Rady podźiękował  źa  źłoź.enie  s� lubowania.  Gratulując  i  stwierdźając,  ź.e  Radny 
źłoź.ył s� lubowanie i objął mandat radnego Rady Miejskiej na kadencję 2024-2029. 

       P u n k t 4

Podziękowanie dla sołtysów i przewodniczących Rad Osiedli za pełnienie funkcji w kadencji 
2019 – 2024

Prźewodnicźący Rady poinformował , iź.  w źwiąźku ź źakon� cźeniem kadencji sołtyso� w 2019-2024 
odbędźie się podźiękowanie sołtysom, kto� rźy źakon� cźyli pełnienie funkcji sołtysa. Podźiękowanie 
źostało  źłoź.one  następującym  sołtysom:  Edwardowi  Więtcźakowi,  Wojciechowi  Kołackiemu, 
Arkadiusźowi  Warsźewskiemu,  Janowi  Psźcźolin� skiemu,  Janusźowi  Łopacin� skiemu,  Andrźejowi 
Komasiakowi,  Bernardowi  Andrźejcźakowi,Prźemysławowi  Mielcarek,  Zbigniewowi  Rosiakowi 
oraź prźewodnicźącemu Rady Osiedla nr 1 w Kłodawie Piotrowi Sźurgocin� skiemu. 

        P u n k t 5
Wręczenie nominacji nowo wybranym sołtysom i przewodniczącym Rad Osiedli na kadencję 
2024 – 2029

Prźewodnicźący Rady poinformował , iź.  w źwiąźku ź roźpocźęciem kadencji sołtyso� w 2024-2029 
wręcźono źas�wiadcźenia nowo wybranym sołtysom i prźewodnicźącym Rad Osiedli. Zas�wiadcźenia 
wręcźono  następującym  sołtysom:  Włodźimierźowi  Jankowskiemu,  Janowi  Cies� lin� skiemu, 
Dariusźowi  Wajerowi,  Barbarźe  Frątcźak,  Pawłowi  Jaron� skiemu,  Sławomirowi  Pawlakowi, 
Grźegorźowi Stegendźie, Tomasźowi Pawlakowi, Zbigniewowi Sźafran� skiemu, Iwonie Kromulskiej, 
Tomasźowi  Kujawce,  Dariusźowi  Wajerowi,  Michałowi  Ziętarskiemu,  Katarźynie  Sźołajskiej, 
Dariusźowi Zio� łkowskiemu, Michałowi Jabłon� skiemu, Zbigniewowi Rosiakowi, Beacie Łopacin� skiej, 
Wiolettcie Zdun� cźyk, Marioli Andrźejewskiej, Janusźowi Kowalewskiemu, Agniesźce Kołuckiej, 



Jarosławowi  Cies�lin� skiemu,  Sławomirowi  Michalakowi,  Mateusźowi  Sędźiakowi,  Mirosławowi 
Michalakowi,  Annie  Kołodźiejskiej  oraź  prźewodnicźącym  Rady  Osiedli  nr  i  2  Małgorźacie 
Chmieleckiej, Miecźysławowi Bolewskiemu.

        P u n k t 6
Interpelacje i wnioski radnych

        P u n k t 7
Wolne wnioski

        P u n k t 8
Zamknięcie obrad sesji

Prźewodnicźący Rady stwierdźi wycźerpanie porźądku obrad wypowiadając słowa: 

”Zamykam obrady VII sesji Rady Miejskiej w Kłodawie”.

 Prźewodnicźący Rady
                  Krźysźtof Krusin� ski 

 

Prźygotowała: Agata Nowak

Prźygotowano prźy pomocy programu eSesja.pl 


